

## ***Tools to Support Gender Responsive and Inclusive Service Analysis: Presentation of PMI-WILL Service Analysis Compendium***

**Join us for an insightful webinar, Tools to Support Gender Responsive and Inclusive Service Analysis: Presentation of PMI-WILL Service Analysis Compendium on January 29 from 12:30 PM to 2:30 PM GMT (7:30AM to 9:30AM EDT).**

This session will provide an in-depth presentation of the PMI-WILL Service Analysis Compendium, focusing on practical tools and strategies to enhance gender-responsive and inclusive service analysis. Whether you're a service provider, policy maker, or researcher, this webinar will offer valuable insights to improve the impact and accessibility of your services. Don't miss out on this opportunity to strengthen your approach to inclusive service delivery!

### **Why Attend?**

- **Enhance Your Skills:** Understand how to apply the PMI-WILL Service Analysis Compendium to improve service delivery and impact.
- **Practical Knowledge:** Discover actionable frameworks for better addressing the needs of diverse populations in your work.
- **Expert Perspectives:** Hear from experts in gender analysis and service design and engage in discussions to deepen your understanding.
- **Make a Difference:** Equip yourself with the knowledge to create more equitable and inclusive services that meet the needs of all individuals

Don't miss this opportunity to be part of a transformative movement! Register by following the link below:

<https://fcm-ca.zoom.us/meeting/register/K6yt76bIQg2PqHXtp7e6hw>

After registering, you will receive a confirmation email containing information about joining the meeting.

### **Agenda**

- Welcome and Introduction
- Presentation of the Compendium
- Panel of PMI-WILL partners
- Q/A
- Closing remarks

\*\*\*\*\*

## *Outils pour soutenir l'analyse de service inclusive et sensible au genre : Présentation du Compendium d'analyse des services du PMI-FPL*

**Rejoignez-nous pour un webinaire très instructif, Outils pour soutenir l'analyse de service inclusive et sensible au genre: Présentation du Compendium d'analyse des services du PMI-FPL, le 29 janvier de 12h30 à 14h30 GMT (7h30 à 9h30 EDT).**

Cette session fournira une présentation approfondie du Compendium d'analyse de services du PMI-WILL, en mettant l'accent sur les outils pratiques et les stratégies pour améliorer l'analyse de services inclusive et sensible au genre. Que vous soyez fournisseur de services, décideur politique ou chercheur, ce webinaire vous offrira des informations précieuses pour améliorer l'impact et l'accessibilité de vos services. Ne manquez pas cette occasion de renforcer votre approche de la fourniture de services inclusifs !

### **Pourquoi y participer ?**

- **Améliorez vos compétences** : Comprendre comment appliquer le Compendium d'analyse des services du PMI-FPL pour améliorer la prestation et l'impact des services.
- **Connaissances pratiques** : Découvrez des cadres d'action pour mieux répondre aux besoins des diverses populations dans votre travail.
- **Perspectives d'experts** : Écoutez des experts en analyse de genre et en conception de services et participez à des discussions pour approfondir votre compréhension.
- **Faites la différence** : Équipez-vous des connaissances nécessaires pour créer des services plus équitables et plus inclusifs qui répondent aux besoins de tous les individus.

Ne manquez pas cette occasion de participer à un mouvement de transformation!

Inscrivez-vous à l'avance à cette réunion :

<https://fcm-ca.zoom.us/meeting/register/K6yt76bIQg2PqHXtp7e6hw>

Après votre inscription, vous recevrez un courriel de confirmation contenant des informations sur la façon de participer à la réunion.

### **Ordre du jour**

- Bienvenue et introduction
- Présentation du Compendium
- Panel de partenaires de PMI-FPL
- Q/R
- Remarques finales